
G/F Egemosegård 

Referat fra bestyrelsesmøde 21. april 2020. 

Deltagere: 

Bestyrelsesmedlemmer: Flemming H. Jensen, Karna Folmann, Tonny Hansen, Inga Albrechtsen og Per 
Dynes Jørgensen. 

Bestyrelsesuppleant: Arne Petersen 

ABud: Erik Sten Jensen 

Mødestart kl. 10.30.  Mødet blev aHoldt ved petanque banen p.g.a. covid-19. 

1. Valg af dirigent – Inga Albrechtsen. 

2. UnderskriFer.  A) Referat fra bestyrelsesmøde 7. januar 2020 underskrevet af 
bestyrelsesmedlemmer. B) Det reviderede regnskab for 2019 blev fremlagt og underskrevet. 

3. Up-date fra Formanden.  Der er konstateret bjørneklo i gæret Wl Havbakken, samt ved 
stamvejen.  Den er slået ned.  Virker det ikke, skal vi have professionel hjælp.  Angående åkander 
meldte en beboer at han vil være behjælpelig.  Det takker vi for. 

4. Regnskab.  A) Stamvejsbelysning.  Den første elregning, e[er vejbelysningen nu går via 
målerskab, er på kr. 620,- for perioden 1.11.19 Wl 31.1.20.  Fremadre]et ser det ud Wl at blive en 
besparelse sammenlignet med den Wdligere faste afgi[.  B) Budget for 2021 fremlagt og 
gennemgået.  C)  Bankrenter.  Minus renter blev indført, en udgi[ vi ikke kan undgå. 

5. Vedtægter.  Vandforsyning.  Vi blev informeret om at Karrebæk Vandforsyning nu står for 
slutafregning i forbindelse med ejerski[e.  Det kræver en ændring af tekst i vore vedtægter, 
paragraf 20.  De]e vil blive fremlagt på den kommende generalforsamling. Da re]elser i 
vedtægterne kræver 2/3 flertal ud af 154 grundejere, skal vi derfor holde en ekstraordinær 
generalforsamling, og derved ved simpelt flertal beslu]e os for ændringen.  

6. Generalforsamling 7 juni 2020.  Planlægningen blev gennemgået, og beboere vil modtage 
materialet som normal arbejdsgang.  Om mødet kan aHoldes  på den fastsa]e dato, vides ikke 
(Corona virus).   

7. Arbejdsdag september 2020.  Grundet varslet brolukning i 4 uger fra begyndelsen af september, 
er arbejdsdagen foreløbeligt udsat, måske Wl 2021. 

8. Stamvejen og limning.  Der er indhentet Wlbud fra Colas Danmark.  E[er yderligere gennemgang, 
foretager vi os ikke mere på nuværende Wdspunkt.  Et bump skal nok repareres.  Det mener vi 
selv vi kan klare ved indkøb af materiale Wl fugning, og udføre på en arbejdsdag.   



9. Formandsposten.  Formanden har meddelt at han ikke genopsWller Wl formand på næste 
generalforsamling.  Flemming har været med siden 2016, og har nu beslu]et at give stafe]en 
videre.  I bestyrelsen syntes vi, at det går godt i vores G-F,  der er sket meget mens Flemming har 
været på ”banen”.  Men... vi må videre.....  

Mødet hævet kl. 12.00 

Flemming H. Jensen   Inga Albrechtsen           Karna Folman 

Formand    Næshormand   Kasserer 

Tonni Hansen   Per Dynes Jørgensen 

Bestyrelsesmedlem   Sekretær 


